

**NEW - LETTER OF AGREEMENT
BETWEEN THE TREASURY BOARD OF CANADA AND
THE CANADIAN ASSOCIATION OF PROFESSIONAL EMPLOYEES WITH RESPECT TO
WORK-RELATED COMMUNICATION OUTSIDE OF SCHEDULED HOURS OF WORK**

The parties agree to sign a Letter of Agreement with Respect to work-related communication outside of scheduled hours of work that will not form part of the collective agreement.

This letter of agreement is to give effect to the agreement reached between the Treasury Board of Canada and the Canadian Association of Professional Employees (the Association).

The parties share the objective of supporting and maintaining a healthy work environment. Amendments to the *Canada Labour Code* (Code) dealing with work-related communication outside of scheduled hours are anticipated. If and when these amendments come into force, the Treasury Board of Canada Secretariat agrees to convene forthwith consultations with the Association to discuss their application to the core public administration and the possibility of the timely development of a new policy instrument.

This letter of agreement expires on the expiry of the collective agreement.

SIGNATURES

Employer

Cyr, Daniel Digitally signed by Cyr, Daniel
Date: 2023.05.16 18:00:29
-04'00'

Nadia Desmeules, Negotiator

CAPE



Peter Engelmann, Co-Negotiator

CAPE



Camille Awada, Co-Negotiator

Les parties conviennent de signer une lettre d'entente concernant le télétravail qui ne fera pas partie de la convention collective.

NOUVEAU – LETTRE D'ENTENTE

**LETTRE D'ENTENTE ENTRE LE CONSEIL DU TRÉSOR DU CANADA ET
L'ASSOCIATION CANADIENNE DES EMPLOYÉS PROFESSIONNELS CONCERNANT
LES COMMUNICATIONS LIÉES AU TRAVAIL EN DEHORS DES HEURES PRÉVUES DE TRAVAIL**

Cette lettre d'entente a pour objet de donner effet à l'entente conclue entre le Conseil du Trésor du Canada et l'Association canadienne des employés professionnels (l'Association).

Les parties partagent l'objectif de soutenir et de maintenir un environnement de travail sain. Des modifications au *Code canadien du travail* (Code) portant sur les communications liées au travail en dehors des heures prévues de travail sont attendues. Si et quand ces modifications entreront en vigueur, le Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada convient d'organiser immédiatement des consultations avec l'Association pour discuter de leur application à l'administration publique centrale, ainsi que la possibilité d'élaborer en temps opportun un nouvel instrument de politique.

Cette lettre d'entente expire à la date d'expiration de cette convention collective.

SIGNATURES

Employeur

Cyr, Daniel
Digitally signed by Cyr,
Daniel
Date: 2023.05.16 18:01:16
-04'00'

Nadia Desmeules, Négociatrice

ACEP



Peter Engelmann, Co-Négociateur

ACEP



Camille Awada, Co-Négociateur